
Referat årsmøte i Holmesund vel 5. oktober 2007.

Møtet ble avholdt ved Staubø Kultursenter med 13 medlemmer. Medbrakte fullmakter 
gjorde at det totalt var 22 stemmer.

1. Innkalling ble godkjent av årsmøtet. Pål Castberg ble valgt til referent. Stein Olav 
Kjerland ble valgt til møteleder.

2. Årsmelding ble opplest og godkjent av årsmøtet med følgende endring:
Bryggeplasser ”, og vi oppfordrer ber eiere som ikke bruker....”

3. Årsregnskap ble opplest av Katrine Ruim og godkjent av årsmøtet.
4. Vedtaksendring om at årsmøtet flyttes til første fredag i august ble enstemmig 

vedtatt.
5. Dugnader/sommerfest

a. Sommerfest
Toril, Katrine, Ingrid og Karen er med i komiteen. 
Maksimalt forbruk 3000 kr. Eventuelt overskudd går tilbake til 
Holmesund Vel.
Forslag til dato er tredje helg i juli 2008.

b. Påfylling av skjellsand på badeplassen på Teineholmen
Forslag i. ble vedtatt. Eventuell overskytende sand kan styret vurdere å 
legge på eksisterende badesteder.

Forslagene til avstemming var:
i. Antall stemmer: 18. Hente inn 2 anbud til. Maksimalt 9 000 kr 

ferdig utlagt inkl moms.
ii. Antall stemmer: 2. Hente inn anbud for transport av sand med 

henger og dugnad for utlegg på sandstrand. Maksimalt 3 000 kr.
iii. Antall stemmer: 2. Ikke bruke penger på utlegg av skjellsand.

c. Ventebu på Lyngørbrygga
Det ble valgt at ventebua skal forsikres med 13 mot 11 stemmer.

i. Antall stemmer: 13. For forsikring
ii. Antall stemmer: 11. Mot forsikring

Dugnaden bør gjennomføres før 1. juli. 
Dugnadsleder: Peter Spilling

6. Endring av tekst vedtatt ifbm godkjenning av årsmelding.
7. Den gamle banken ble solgt for 890 000 og ca 840 000 er tilgjengelig for utdeling 

til barn og unge på Tverdalsøya. Vurdere eventuelt samarbeid med andre vel-
foreninger. Følgende forslag er aktuelle:

a. Ballbinge (produsert av Lisand).
Forslag til lokasjon: 

i. Boggas myr(?) ved hesteinnhengning ved Hesvika
ii. Ved Tjenna

iii. Strandkleiva
b. Sandvolleyball-bane
c. Gangveg over skogen fra Holmesund mot Kilsund.
d. Lekeplass 

8. Eventuelt



a. Mulighet for å få den tidligere rutebåten Søgne i til å kjøre sin gamle rute 
et par ganger ila sommeren. Aktuelle vel som kan være med å bidra for å 
garantere for inntekt for arrangementet. Pkt i. Ble enstemmig vedtatt.

i. Garantere for minimusinntekt fra vellet på 3000 kr for minimum 
2 arrangerte turer.

ii. Ikke bidra med penger til Søgne
b. Tor Ingvald Olsen og Therese Giving ble valgt inn i valgkomiteen for 

2008 for å komme med forslag til valg av ny formann ved årsmøte 2008. 

Foruten selve de formelle sakene i årsmøtet kom det også opp følgende punkter som ble 
løst diskutert og som vi tar med oss videre for diskusjon.

Mulig forslag til vedtektsendring ved neste  årsmøte.
Man kan stemme for 1 eller 2 stemmer som tilhører sin egen husstand uten 
fullmakt(avhengig av om hustanden har betalt for en eller to stemmer). Dersom man skal 
stemme for en annen husstand må man medbringe fullmakt.

Økonomi
Beløpsgrense for fullmakt til styret om disponering av beløp til enkeltsaker?
Vedtak om beløpsgrense vedr. minimusbeløp på konto som buffer for uforutsette saker?

Neste årsmøte
Årsregnskap og utkast til årsmelding bør sendes med innkalling neste år.
Neste årsmøte tidligere på kvelden? Kl 18?

www.holmesund.no
Mailadresser legges ut på www.holmesund.no.
Legge inn bilder fra Holmesund Vel-fest fra 1986 fra Ingrid.

Ventebu
Sende ut mail angående forespørsel til medlemmer om å stille med brukte vinduer og dør 
til ventebu med angitt mål  og som er i god stand.
Låse dør til ventebu. Dykkerne kan få tilgang til bua ved å betale litt leie og låne nøkkel. 

Referent

Pål Castberg

http://www.holmesund.no/

